
 
 
 
 
 
 
Onderwerp: Raadsvragen PvdA over sportverenigingen en culturele instellingen/kunstenaars. 
 
 
Geacht college, 
 
 
Er is - in het kader van de Corona-crisis- een aantal landelijke regelingen afgekondigd voor 
steunmaatregelen voor de sportsector (110 miljoen) en de cultuursector (300 miljoen). 
Het is de vraag of dit voldoende is en of alle lokale verenigingen en cultuurmakers bereikt worden. 
Wij denken met name aan de kleinere sportverenigingen en aan de ZZP-ers in de cultuursector  
 
Daarom de volgende vragen. 
 
1. Wat is er tot nu toe gedaan vanuit de gemeente richting sportverenigingen aan voorlichting en 

ondersteuning in welke vorm dan ook? En idem voor culturele instellingen en ZZP-ers in de 
cultuursector (kunstenaars, musici e.d.).  Hoe is de rol van het Sportplatform respectievelijk het 
Cultuurplatform hierbij? 
 

2. Is het college bereid om geld beschikbaar te stellen voor een noodfonds, leningen (of uitstel van 
terugbetaling) of bv. huurinkomsten en/ of gemeentelijke belastingen voor een bepaalde periode 
kwijt te schelden voor genoemde partijen in sport en cultuur? 

 
  

3. Veel kunstenaars werken vanuit huis en komen daardoor niet in aanmerking voor steun, wat 
wordt er voor hen gedaan?  
 

4. Hoe zit het met de subsidies voor de bibliotheek, theater de Boerderij en het museum? Zijn deze 
voldoende om deze instellingen overeind te houden? Zo nee, wat is hiervoor dan nodig? En is het 
college bereid om deze middelen dan beschikbaar te stellen? 

 
 

5. Wij hebben signalen gekregen dat met name lokale sportscholen het financieel erg zwaar 
hebben. Kan er gekeken worden of financiële ondersteuning nodig en mogelijk is? 
 
 

Graag zo mogelijk een schriftelijk antwoord op de vragen tijdig voorafgaand aan de raadsvergadering 
van 28 mei a.s. Mocht dat onverhoopt niet lukken dan zie ik graag mondelinge beantwoording in die 
raadsvergadering tegemoet. 
 
 
Vriendelijke groet, 
 
namens de PvdA-fractie 
Margot Leeuwin 


